
 

LAVANGEN KOMMUNE 
LOABÁGA SUOHKAN 

 
 
 

Møteinnkalling 
 
 

Utvalg: Kommunestyret 
Møtested: Lavangen skole, kantina 
Dato: 27.06.2019  Tid: 09:00 

 
Eventuelt forfall meldes i «meld fravær» eller ring tlf 922 11 415. 
Varamedlem møter etter nærmere innkalling. 
 
 
 
 

Saksliste 
 
Saksnr. Arkivsaksnr. Arkivkode Tittel  
003/19 19/1221 FE-033 Referatsaker  
004/19 19/1053 FE-033, 

HIST-
11/446 

Barn- og unges kommunestyre (BUK) - 
evaluering 

 

005/19 19/1178 FE-00, FA-
A19, TI-
&00, HIST-
08/266 

Plan for tilsyn med barnehager  

006/19 19/1192 FE-033 Helårsåpen barnehage  
007/19 19/1297 FE-026 Opprettelse av Hålogaland 

interkommunale politiske råd, 
Hålogalandsrådet 

 

008/19 19/1296 FA-G21, 
HIST-
11/455 

Samarbeidsavtale - Astafjordlegen  

009/19 19/1298 FE-00, FA-
A20 

IKT-utstyr Lavangen skole  

010/19 19/1008 FE-223, 
HIST-
08/250 

Søknad om tilskudd til vedlikehold av 
M/K Havgutten 

 

011/19 19/1306  Bruk av egne midler til alkoholfritt 
arrangement for ungdom 

 

012/19 19/1061 FE-614, 
HIST-
17/121 

Søknad tilleggsbevilgning - utbedring gulv 
kantine/kjøkken Lavangen skole 

 

013/19 19/1127 FE-614 Utbedring av flyktningeboliger  
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Bernhardt Halvorsen 
ordfører 
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LAVANGEN KOMMUNE 
LOABÁGA SUOHKAN 
 

  

Løpenr.: 19/10823 

Arkivsaknr.: 19/1221 

Saksbehandlar: Anne Strømmesen 

  Arkiv: FE-033 

 

SAKSFRAMLEGG 

  
 
 

Saksnr.  Utvalg Møtedato 

003/19 Kommunestyret 27.06.2019 

 
 
Referatsaker 
 
Rådmannens innstilling: 
Referatsakene tas til orientering.  
 
 
 
 
21.06.2019 
 
 
Erling Hanssen  
rådmann  
 Anne Strømmesen 
 biblioteksjef/rådgiver 
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LAVANGEN KOMMUNE 
LOABÁGA SUOHKAN 
 

  

Løpenr.: 19/10087 

Arkivsaknr.: 19/1053 

Saksbehandlar: Anne Strømmesen 

  Arkiv: FE-033, HIST-11/446 

 

SAKSFRAMLEGG 

  
 
 

Saksnr.  Utvalg Møtedato 

004/19 Kommunestyret 27.06.2019 

 
 
Barn- og unges kommunestyre (BUK) - evaluering 
 
Rådmannens innstilling: 
1. Barn- og unges kommunestyre (BUK) legges ned. 
2. Ungdomsrådet overtar oppgavene til BUK.  
 
Sakens fakta: 
Levekårsutvalget behandlet saken i sitt møte 13.02.19, sak 4/19. Deres vedtak er innstilling 
til kommunestyret.  
 
Rådmannens vurderinger: 
 
 
 
 
08.04.2019 
 
 
Erling Hanssen  
rådmann  
 Anne Strømmesen 
 biblioteksjef/rådgiver 
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LAVANGEN KOMMUNE 
LOABÁGA SUOHKAN 
 

  

Løpenr.: 19/10456 

Arkivsaknr.: 19/1178 

Saksbehandlar: Dagfinn Antonsen 

  Arkiv: 
FE-00, FA-A19, TI-&00, 
HIST-08/266 

 

SAKSFRAMLEGG 

  
 
 

Saksnr.  Utvalg Møtedato 

007/19 Levekårsutvalget 22.05.2019 

005/19 Kommunestyret 27.06.2019 

 
 
Plan for tilsyn med barnehager 
 
Rådmannens innstilling: 
Oppvekstsjefen er delegert barnehagemyndighet i Lavangen kommune, og har ansvaret for å 
følge opp regeletterlevelse etter barnehageloven. Det er utarbeidet forslag til «Plan for tilsyn 
med barnehagene». Politikerne i Levekårsutvalget gis anledning til å komme med innspill til 
planen. Planen er også lagt frem til administrasjon og styrene i barnehagene. Lavangen 
kommune er både barnehageeier og barnehagemyndighet. Dette blir beskrevet i planen, 
men som barnehagemyndighet skal kommunen føre tilsyn med barnehagene (jf 
barnehageloven §16) og påse at barnehagene drives i henhold til gjeldene lover og 
forskrifter. Planen med tilsyn av barnehagene skal være tilsendt Fylkesmannen innen 31.mai 
2019. 
 
Planen legges frem uten innstilling. 
 
 
Sakens dokumenter: 
Plan for tilsyn med barnehager 
Plan for tilsyn med barnehager 
 
Levekårsutvalget 22.05.2019: 
 
Behandling: 
forslag til vedtak, foreslått av Hege Myrseth Rollmoen, Arbeiderpartiet 
Kommunestyret godkjenner plan for tilsyn med barnehager. 

 
Rep. Hege Rollmoens forslag enstemmig vedtatt som innstilling til kommunestyret.  
 
LEVE- 007/19 Vedtak: 



Side 6 av 27 

 

Kommunestyret godkjenner plan for tilsyn med barnehager. 

 
Sakens fakta: 
Lavangen kommune hadde høsten 2018 tilsyn med kommunens rolle som 
barnehagemyndighet. Formålet med tilsynet var å styrke kommunens lovforståelse og 
ansvar for å påse barnehagenes etterlevelse av regelverk. Tilsynet skal bidra til at 
barnehagene følger regelverket i barnehageloven, og sikre at barna får det 
barnehagetilbudet de har krav på. 
 
Tilsynet avdekket regelverksbrudd; Lavangen kommune påser ikke at barnehagen i 
kommunen etterlever kravene i barnehageloven, jf. Barnehageloven § 8 jf. § 16. 
 
Lavangen kommune fikk frist til den 15.mai 2019 med å rette opp lovbruddet, men har i 
ettertid fått utsettelse til den 31.mai 2019.  
 
Rådmannens vurderinger: 
 
Det er gjennom tilsynet avdekket brudd på regeletterlevelse for Lavangen kommune som 
barnehagemyndighet. Det er derfor viktig at Lavangen kommunen som barnehagemyndighet 
får på plass gode rutiner for tilsyn med barnehagene. Planen er utarbeidet i tråd med 
barnehageloven, rammeplan og kommunen som barnehagemyndighet. Planen legger opp til 
at rapport fra tilsyn med barnehagene skal legges frem for Levekårsutvalget og 
kommunestyret hvert år. 
 
 
16.05.2019 
 
 
Erling Hanssen  
rådmann  
 Dagfinn Antonsen 
  
 
  



Side 7 av 27 

 

 

 

LAVANGEN KOMMUNE 
LOABÁGA SUOHKAN 
 

  

Løpenr.: 19/10634 

Arkivsaknr.: 19/1192 

Saksbehandlar: Anne Strømmesen 

  Arkiv: FE-033 

 

SAKSFRAMLEGG 

  
 
 

Saksnr.  Utvalg Møtedato 

010/19 Levekårsutvalget 22.05.2019 

006/19 Kommunestyret 27.06.2019 

 
 
Helårsåpen barnehage 
 
Rådmannens innstilling: 
 
 
Levekårsutvalget 22.05.2019: 
 
Behandling: 
Saken ble tatt opp i møtet.  
 
Rep. Hege Rollmoen fremmet flg. forslag:  
 
Barnehagene gir tilbud om barnehageplass ukene 29, 30 og 31 
Dersom det er 5 eller flere som har behov for barnehageplass.   
Elever i 1. og 2. klasse gis tilbud om plass i barnehagen fra skoleslutt   
Dersom skolen har barne- og ungdomsarbeider lærlinger følge lærlingene med til 
barnehagen fra skoleslutt. 
 
Rollmoens forslag enstemmig vedtatt.   
 
 
LEVE- 010/19 Vedtak: 
Barnehagene gir tilbud om barnehageplass ukene 29, 30 og 31 
Dersom det er 5 eller flere som har behov for barnehageplass.   
Elever i 1. og 2. klasse gis tilbud om plass i barnehagen fra skoleslutt.   
Dersom skolen har barne- og ungdomsarbeider lærlinger følge lærlingene med til 
barnehagen fra skoleslutt. 
 
 
 
 
03.06.2019 
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Erling Hanssen  
rådmann  
 Anne Strømmesen 
 biblioteksjef/rådgiver 
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LAVANGEN KOMMUNE 
LOABÁGA SUOHKAN 
 

  

Løpenr.: 19/10767 

Arkivsaknr.: 19/1297 

Saksbehandlar: Erling Hanssen 

  Arkiv: FE-026 

 

SAKSFRAMLEGG 

  
 
 

Saksnr.  Utvalg Møtedato 

013/19 Formannskapet 20.06.2019 

007/19 Kommunestyret 27.06.2019 

 
 
Opprettelse av Hålogaland interkommunale politiske råd, Hålogalandsrådet 
 
Rådmannens innstilling: 

1. Lavangen kommune vedtar at Sør-Troms/Ofoten regionråd legges ned fra og 
med 1. januar 2020. Fra samme tidspunkt opprettes Hålogaland 
interkommunale politiske råd, Hålogalandsrådet. 

2. Lavangen kommune vedtar å tilslutte seg Hålogalandsrådet fra samme 
tidspunkt, med den samarbeidsavtale og økonomimodell som her ligger til 
grunn 

 
 
Sakens dokumenter: 
Vedlegg 5 Strategiske grep, fremdrifts- og milepælsplan 
Vedlegg 1 Samarbeidsavtale 
Vedlegg 2 Økonomimodell 
Vedlegg 3 Gode grep for Hålogalandsrådet, Geir Vinsand 
Vedlegg 4 Åtte kommuner gir en kraftigere stemme, fortrinn ved nytt råd. 
 
Formannskapet 20.06.2019: 
 
Behandling: 
Rådmannns innstilling enstemmig vedtatt som formannskapets innstilling til kommunestyret. 
 
FSK- 013/19 Vedtak: 

1. Lavangen kommune vedtar at Sør-Troms/Ofoten regionråd legges ned fra og 
med 1. januar 2020. Fra samme tidspunkt opprettes Hålogaland 
interkommunale politiske råd, Hålogalandsrådet. 

2. Lavangen kommune vedtar å tilslutte seg Hålogalandsrådet fra samme 
tidspunkt, med den samarbeidsavtale og økonomimodell som her ligger til 
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grunn 

 
 
Sakens fakta: 
Kort historikk  
I forbindelse med Byregionprogrammet i 2016 og 2017 ble det gjennomført fellesmøter der 
begge regionråd deltok. Tanken om en sammenslåing av regionrådene var sådd.  “Åtte 
kommuner gir en kraftigere stemme”.  Fellesarbeidet ble i 2018 og 2019 stadig mer 
organisert, og det ble jobbet målrettet med sammenslåing av Ofoten og Sør-Troms 
regionråd.  Arbeidet har skjedd internt i begge regionråd samt at sakene har vært behandlet 
i felles regionrådsmøter.  Det har vært nedsatt en politisk arbeidsgruppe som har gitt forslag 
til organisering og finansiering av Hålogaland interkommunale politiske råd, 
Hålogalandsrådet.  Forslagene har vært behandlet i to felles regionrådsmøter.  
  
Hvorfor et nytt interkommunalt politisk råd?  
Det nye interkommunale politiske rådet ligger i et administrativt og politisk grenseområde 
som lenge har splittet den offentlige innsatsen i forhold til 
samfunnsutvikling.  Fylkesinndelinger og inndelinger av statlige etater går gjennom regionen 
på mange plan.  Dette har splittet sammenhengskraften i Hålogalandsregionen som 
oppleves som sammenhengende og som en funksjonell region.  Det nye rådet har som 
ambisjon å skape en ny politisk møtearena der en felles politikk blir utformet.  Dette for å 
utvikle regionens fulle potensial. Den nye regionalpolitiske politikken, med både kortsiktige 
og langsiktige mål, vil bli utarbeidet i samråd og i samarbeid med fylkeskommunale og 
statlige etater.  Målet er å skape en sømløs region der sammenhengskraften forsterkes og 
ivaretas.  Dette vil bli gjort ved samordne eksisterende strategier samt å bygge 
nye.  Forpliktende samarbeidsavtaler ønskes som grunnlag for samhandlingen med statlige 
og fylkeskommunale institusjoner.  Det er et klart ønske om å kunne disponere 
utviklingsmidler gjennom det regionale samarbeidet for å oppnå ønsket samfunnsutvikling.   
  
Felles regionrådsmøte i Narvik den 19. oktober 2018 vedtok følgende:  
  
Enstemmig vedtak:  
«Sør-Troms og Ofoten regionråd legges ned fra og med 1. januar 2020. Fra samme tidspunkt 
opprettes Midtre Hålogaland regionråd bestående av kommunene fra begge regioner.»  
  
Alle kommunestyrer behandlet så saken om opprettelse av et 
nytt interkommunalt politisk råd, Hålogalandsrådet, i løpet av desember 2018 og januar 
2019.  Dette var en intensjonserklæring som forutsatte positivt vedtak 
om samarbeidsavtale og økonomimodell.  
  
Ny kommunelov gir føringer for hvordan interkommunale ordninger skal organiseres.  Loven 
skiller mellom flere typer samarbeid.  Interkommunale politiske råd er en av måtene man 
samarbeider interkommunalt.  Det er stillet krav til at navnet er beskrivende og at det skal 
inngås en samarbeidsavtale.  Innholdet i samarbeidsavtalen har vært juridisk kvalitetssikret 
med KS med utgangspunkt i ny kommunelov.  Den nye regionen er faktisk først ute med å 
organisere etter ny kommunelov.  Økonomimodellen har vært drøftet både av 
arbeidsgruppa og regionrådene separat før disse ble forelagt begge regionråd på fellesmøte i 
Tjeldsund 10. mai.  
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Felles regionrådsmøte i Tjeldsund 10. mai 2019 vedtok følgende:  
  
Om samarbeidsavtalen.  
Enstemmig vedtak:  
«Sør-Troms og Ofoten regionråd vedtar foreslåtte samarbeidsavtale for Hålogaland  
interkommunale politiske råd, Hålogalandsrådet, under forutsetning av at dette blir vedtatt 
av kommunestyrene i medlemskommunene.»  
  
  
  
Om økonomi- og finansieringsmodellen.  
Enstemmig vedtak:  
«Sør-Troms og Ofoten regionråd vedtar den foreslåtte økonomi- og finansieringsmodell for 
Hålogaland interkommunale råd, Hålogalandsrådet, med et grunnbeløp på 135 000,- pr 
kommune. Dette under forutsetning av at dette blir vedtatt av kommunestyrene i  
medlemskommunene og at økonomimodellen tas opp til revidering innen to år.»  
  
 
Rådmannens vurderinger: 
 
Det anbefales at Lavangen kommune vedtar at Sør-Troms/Ofoten regionråd legges ned fra 
og med 1. januar 2020. Fra samme tidspunkt opprettes Hålogaland interkommunale politiske 
råd, Hålogalandsrådet.  
  
Lavangen kommune blir som en følge av dette en av kommunene i Hålogalandsrådet fra 
samme tidspunkt, og har rettighter og plikter som medlemskommunes slik det fremgår av  
vedlagte samarbeidsavtale og økonomimodell.  
  
 
 
 
 
14.06.2019 
 
 
Erling Hanssen  
rådmann  
 Erling Hanssen 
 rådmann 
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LAVANGEN KOMMUNE 
LOABÁGA SUOHKAN 
 

  

Løpenr.: 19/10766 

Arkivsaknr.: 19/1296 

Saksbehandlar: Erling Hanssen 

  Arkiv: FA-G21, HIST-11/455 

 

SAKSFRAMLEGG 

  
 
 

Saksnr.  Utvalg Møtedato 

015/19 Formannskapet 20.06.2019 

008/19 Kommunestyret 27.06.2019 

 
 
Samarbeidsavtale - Astafjordlegen 
 
Rådmannens innstilling: 

1. Samarbeidsavtalen for Astafjordlegen vedtas. 
2. Kommunestyret instruerer rådmannen om å gi sine medfølgende fullmakter til 

administrasjonssjefen i vertskommunen, jfr kommuneloven § 28-1 b nr 3.  

 
 
 
Sakens dokumenter: 
Samarbeidsavtale Astafjordlegen 
 
Formannskapet 20.06.2019: 
 
Behandling: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt som formannskapets innstilling til 
kommunestyret. 
 
FSK- 015/19 Vedtak: 

1. Samarbeidsavtalen for Astafjordlegen vedtas. 
2. Kommunestyret instruerer rådmannen om å gi sine medfølgende fullmakter til 

administrasjonssjefen i vertskommunen, jfr kommuneloven § 28-1 b nr 3.  

 
 
 
Sakens fakta: 
Kommunestyrene i samarbeidskommunene har tidligere behandlet sak angående etableringen av 
Astafjordlegen.  
 
Etableringen av Astafjordlegen er nå kommet så langt at samarbeidsavtalen er klar for politisk behandling i 
kommunene.  
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Avtalen bygger på felles gjennomgang av prosjektdokument «Astafjordlegen 2018» samt omforent 
administrativ forståelse i kommunene.  
 
 
Rådmannens vurderinger: 
Samarbeidsavtalen inneholder bestemmelser for delegasjon mellom kommunene, økonomi 
bestemmelser, informasjon, rapportering og evaluering med mer.  
 
Samarbeidsavtalen vil kunne justeres ved behov, dette i henhold til avtalens punkt 7.2 
Endring av avtalen.  
 
Avtalen er gjennomarbeidet og kvalitetssikret av rådmannsnivået i de tre kommunene. 
Samarbeidsavtalen vil legge et godt grunnlag for forutsigbar drift av legekontorene i de tre 
kommunene.  
 
 
 
 
14.06.2019 
 
 
Erling Hanssen  
rådmann  
 Erling Hanssen 
 rådmann 
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LAVANGEN KOMMUNE 
LOABÁGA SUOHKAN 
 

  

Løpenr.: 19/10775 

Arkivsaknr.: 19/1298 

Saksbehandlar: Dagfinn Antonsen 

  Arkiv: FE-00, FA-A20 

 

SAKSFRAMLEGG 

  
 
 

Saksnr.  Utvalg Møtedato 

016/19 Formannskapet 20.06.2019 

009/19 Kommunestyret 27.06.2019 

 
 
IKT-utstyr Lavangen skole 
 
Rådmannens innstilling: 

1. Formannskapet imøtekommer behovet til Lavangen skole og bevilger 110.000,- 
(uten mva) til innkjøp av nødvendig utsyr til undervisning og drift. 

2. Midler tas gjennom disposisjondfondet. 
 

 
Formannskapet 20.06.2019: 
 
Behandling: 
Rådmannens tlleggsforslag:, foreslått av ,  

     

      

Budsjettpost Tekst Budsjett Merinnt./ Merutgifter/ Regulert  

  2019 mindre 
utgifter 

mindreinntekt budsjett 

0.2002.210.202 Datautstyr 58 000  52 000 110 000 

0.4291.210.202 Momskomp. utgift 14 000  13 000 27 000 

0.7291.210.841 Momskomp. inntekt -14 000 -13 000  -27 000 

0.9400.210.202 Bruk av disp. fond -58 000 -52 000  -110 000 

   -65 000 65 000  
 

 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt som formanskapets innstilling til kommunestyret. 
 
FSK- 016/19 Vedtak: 

1. Formannskapet imøtekommer behovet til Lavangen skole og bevilger 110.000,- 
(uten mva) til innkjøp av nødvendig utsyr til undervisning og drift. 

2. Midler tas gjennom disposisjondfondet. 
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1.  

 
 

 
Sakens fakta: 

Nyere forskning viser positive effekter av å bruke IKT og digitale læremidler i undervisningen 
i grunnskolen. Digitale læremidler brukes derfor for å variere og differensiere 
undervisningen og motivere elevene. Noen digitale læremidler kan hjelpe med å frigjøre tid 
som lærerne kan bruke til mer elevoppfølging. Digitale læremidler som kan tilpasses behovet 
til klassen som helhet og/eller den enkelte elev har en differensierende funksjon. Det kan for 
eksempel være mulighet til å justere vanskelighetsgrad, omfang og presentasjonsformer. 
Digitale læremidler er gjerne enkle å navigere i. Dette bidrar til at elevene arbeider mer 
selvstendig. Det frigjør lærernes tid slik at de kan fokusere på de elevene som har trenger 
det mest. Digitale læremidler er motiverende å jobbe med for elever fordi de tilfører noe 
mer gjennom et godt samspill av farger, lyd, bilder, film mv. Læremidlene har gjerne en 
variasjon i oppgavetyper og bruk av multimedia. Elevene opplever læringen som mer 
lekpreget når det skjer i form av spill-lignende oppgaver med estetisk tiltalende design. Det 
er også et viktig element at de digitale læremidlene gir umiddelbar respons, slik at elevene 
vet at de er på rett spor og hjelpes videre på sitt nivå. 
For Lavangen skole har det vært viktig at vi har hatt riktg og nok utstyr til elevene. Derfor har 
elevene som har startet i 8.klasse hvert år fått «nye» maskiner som de har i alle tre årene på 
ungdomstrinnet. Noen år har det vært kjøpt inn maskiner som har vært brukt, men det gjør 
at varigheten blir kort. Skolen trenger nå å få kjøpt inn maskiner til neste skoleårs 8.klasse, 
13 stk, slik at de kan få den tilpasning og opplæringen som skolen og Lavangen kommune 
legger opp til. 
Lavangen skole har også en del maskiner som er blitt skadet og ødelagt. Disse tilhører 
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lærerne og det må supleres for å dekke opp behovet til ansatte. Videre er det en del 
vedlikehold på infrastrukturen for IKT på skolen. Behovet er skissert opp av ikt-medarbeider 
Hogne Dalberg: 
1. Fornyelse av 3 stk lærermaskiner – grunnet skader/feil behov for utskifting.   

 

 
2. ElevPC til de som starter i 8 klasse – personlig PC for neste 3 år. Antall 13 elever. 

Kostnadsramme 70 000  (uten mva). Maskintype som har funksjoner klar til å støtte 
opp ved autentiseringsbehov/GDPR. (Kryptering, 2-trinns pålogging). 
 

3. Trådløst datanett: Oppgraderes til tilsvarende system som for kommunen. 
Kostnadsramme dette i år ca 20 000. 
Det er store utfordringer med dekning og hastighet på småskolen og 6-7 trinn, ofte 
problemer ved 10. klasse og bibliotek/kantine og ellers når mange brukere samtidig. 
Bytter til annen teknologi/produsent enn i dag – billigere vedlikehold og 
antennepunkter.  

4. Prosjektor Klasserom: 10. klasserom må fornyes.  Kostnadsramme: 10 000 kr uten mva 

 
5. Utskifting av en dataswitch/router: Aruba 48 ports: ca 11 000 

 
 
Sum: 111 000 uten mva. 
 
 
Rådmannens vurderinger:  
IKT har høy prioritert på Lavangen skole, og læring skjer best der eleven er aktiv selv. Vi 
snakker gjerne om at elevene skal tilegne seg kompetanser for det 21. århundret. Det er for 
eksempel sentralt at de blir flinke til å kommunisere og samarbeide, kreative og nytenkende, 
samt at de evner å tenke kritisk og være problemløsende. Digitale ferdigheter er omtalt som 
en av fem grunnleggende ferdigheter i læreplanens generelle del. I likhet med eksempelvis 
lesing og skriving vil elever og unge trenge opplæring i hvordan de best mulig utnytter de 
ressursene og verktøyene vi har tilgang til. I framtiden vil det stilles større krav til 
kompetanse i utdanning, arbeidsliv og samfunnsliv, og etter all sannsynlighet vil flere av 
dagens elever ha jobber som i dag ikke finnes.  
I budsjettet er det ikke satt av midler årlig til suplering og fornyelse av maskinparken på 
skolen. Dette må tas inn i budsjettet slik at skolen ikke skal behøve å be om 
tilleggsbevilgninger halveis i året. For at skolen skal kunne drive i tråd med innledningen bør 
formannskapet bevilge nødvendige midler for inneværende skoleår. 
 
 
 
 
17.06.2019 
 
 
Erling Hanssen  
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rådmann  
 Dagfinn Antonsen 
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LAVANGEN KOMMUNE 
LOABÁGA SUOHKAN 
 

  

Løpenr.: 19/10780 

Arkivsaknr.: 19/1008 

Saksbehandlar: Erling Hanssen 

  Arkiv: FE-223, HIST-08/250 

 

SAKSFRAMLEGG 

  
 
 

Saksnr.  Utvalg Møtedato 

014/19 Formannskapet 20.06.2019 

010/19 Kommunestyret 27.06.2019 

 
 
Søknad om tilskudd til vedlikehold av M/K Havgutten 
 
Rådmannens innstilling: 
 

1. Det vises til søknad fra Krambuvika Bygdemuweumslag med søknad om tilskudd på 
kr. 100.000,- til vedlikehold av fiskekutteren  M/ K Havgutten  datert 09. 03.2019.  

2. Lavangen kommune mener det er viktig å bidra til at de siste flytende fiskebåten i 
Lavangen kommune bevares som et levende kulturminne for ettertiden.  

3. Søknaden om tilskudd på kr. 100.000,- til delfinansiering av restaureringen 
innvilges. 

4. Beløpet belastes disposisjonsfond.  
5. Følgende budsjettregulering vedtas.  

 

 
Sakens dokumenter: 
Søknad om tilskudd til M/K Havgutten 
 
Formannskapet 20.06.2019: 
 
Behandling: 
, foreslått av ,  
 
 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt som formannskapets innstilling til 
kommunestyret. 
 
FSK- 014/19 Vedtak: 
 

1. Det vises til søknad fra Krambuvika Bygdemuseumslag med søknad om tilskudd på 
kr. 100.000,- til vedlikehold av fiskekutteren  M/ K Havgutten  datert 09. 03.2019.  

2. Lavangen kommune mener det er viktig å bidra til at den siste flytende fiskebåten i 
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Lavangen kommune bevares som et levende kulturminne for ettertiden.  
3. Søknaden om tilskudd på kr. 100.000,- til delfinansiering av restaureringen 

innvilges. 
4. Beløpet belastes disposisjonsfond.  
5. Følgende budsjettregulering vedtas. 

 
 

 
Sakens fakta: 
 
Lavangen kommune har i en henvendelse datert 09. mars 2019 fått en søknad om et tilskudd 
på kr. 100 000,- til å utføre nødvendig vedlikehold av det tidligere fiskefartøyet M/K 
Havgutten.  
 
Av søknaden fremgår det at Krambuvika Bygdemuseumslag eier og drifter nevnte fartøy 
sammen med Sør-Troms museum.  
 
M/K Havgutten ble bygd på Hemnesberget i 1919 for et rederi på Frøya. Havgutten er en 
klassisk kutter bygd for kyst og fjordfiske.   Båten ble i 1925 solgt til Lavangen hvor den har 
hatt hjemstedshavn på Røkenes. Båten var sist eid og ble drevet Ole Arne Sveinsen frem til 
han sluttet som aktiv fisker. Fartøyet ble da overdratt til Krambuvika Bygdemuseumslag og 
unngikk på denne måten kondemnering.  
 
Båten fikk vernestatus av Riksantikvaren i 2010, og er det siste flytende fiskefartøy i 
Lavangen og som sådan en viktig del av kommunens historie og er verdt å ta vare på.  
 
M/K Havgutten er i år 100 år og tidens tann har tært på fartøyet. Det er med andre ord 
nødvendig å gjøre betydelig vedlikehold på båten for å kunne bevare den som et aktivt 
kulturminne.  
 
Av tilsendte søknad fra Krambuvika Bygdemseumslag fremgår det at man tar sikte på å 
benytte fartøyet i så stor grad som mulig som et tilbud til skole og barnehage, som et 
levende kulturminne fra regionen og også i den grad det er interessant som et tilbud til 
turistnæringen.  
For å kunne opprettholde målsetningen om å bruke båten som et levende kulturminne er 
det nødvendig å gjøre betydelig vedlikeholdsarbeid. Av vedlagte dokumentasjon fremgår det 
at dette arbeidet er prissatt av Nord Norsk Fartøyvernsenter til  totalt kr. 2 220 055,-.  
 
Båter er satt opp på slip på Nord Norsk Fartøyvernsenter hvor de mest presserende 
vedlikeholdsoppgavene gjøres. Frivillige fra Krambuvika Bygdemuseumslag gjør i tillegg 
dugnadsarbeid på de tingene de kan gjennomføre.  
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Restaureringsarbeidet har  blitt tildelt kr. 150 000,- fra Kulturminnefondet for å utbedre 
råteskader i dekk, rekke og på rekkestøtter.  
 
 
Rådmannens vurderinger: 
 
Den 100 år gamle kutteren M/K Havgutten, bygd på Hemnesberget i 1919 er det siste 
«gjenlevende» fiskefartøyet i Lavangen kommune. Båten eies og drives av Krambuvika 
Bygdemseumslag.  Båten har som det fremgår av vedlagte dokumentasjon fra søker et 
betydelig nødvendig vedlikeholdsbehov.  
 
Bygdemueseumslaget er i ferd med å gjennomføre deler av vedlikeholdet og båten er 
slipsatt ved Nord Norsk Fartøyvernsenter i Gratangen.  Total utgift for å kunne holde båten 
flytende og også i en akseptabel stand er kostnadsberegnet til over 2,2 mill kr.  
 
Et levende kulturminne i form av en klassisk fiskebåt vil være en viktig læringsarena for 
kommende generasjoner og også være et bevis på at Lavangen kommune har vært en 
fiskerikommune hvor mange av de mannlige innbyggerne hentet den viktigste delen av sin 
inntekt fra.  
 
En søknad om kr 100 000,- i tilskudd eller tilsvarende 2,2 % av den summen som må legges i 
restaureringsarbeider for å få båten i en akseptabel stand er ikke urimelig. Det anbefales at 
Lavangen kommune innvilger det omsøkte beløp som en delfinansiering av arbeidet med å 
restaurere fiskekutteren M/K Havgutten. 
 
Det anbefales at utgiften dekkes ved bruk av avsatte midler på disposisjonsfond.   
 
 
 
 
 
17.06.2019 
 
 
Erling Hanssen  
rådmann  
 Erling Hanssen 
 rådmann 
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LAVANGEN KOMMUNE 
LOABÁGA SUOHKAN 
 

  

Løpenr.: 19/10794 

Arkivsaknr.: 19/1306 

Saksbehandlar: Anne Strømmesen 

  Arkiv:  

 

SAKSFRAMLEGG 

  
 
 

Saksnr.  Utvalg Møtedato 

020/19 Formannskapet 20.06.2019 

011/19 Kommunestyret 27.06.2019 

 
 
Bruk av egne midler til alkoholfritt arrangement for ungdom 
 
Rådmannens innstilling: 

1. Lavangen kommune bevilger kr 20 000,- til arrangementet RockNess. 
2. Beløpet dekkes av inntekt fra innbetalt avgift for salgs- og sjenkebevillinger.  

 

 
Formannskapet 20.06.2019: 
 
Behandling: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
FSK- 020/19 Vedtak: 

Regulering mangler. 
 

 
Sakens fakta: 
Ungdommer i Lavangen (ungdomsrådet og Smalltown Ranchers m.fl.)  arrangerer RockNess i 
Lavangsvekka. Dette er et stort rusfritt og gratis ungdomsarangement lørdag 22.06.19 
samtidig med stort korpsstevne. Artist Kristian Kristensen og lokalt band skal stå på scenen. 
Arrangementet skal være i Lauvhallen.  
 
Rådmannens vurderinger: 
Dette rusfrie konsertarrangmentet er gratis og åpen for barn, ungdom og voksne i hele 
regionen.  Vi er vertskap for et stort korpsstevne med 500 deltakere;  barn, ungdom og 
voksne.Og de er invitert til å delta.  
Hovedkomiteen for Lavangsvekka og ungdommene har av praktiske årsaker valgt å tilby en 
gratis konsert. Dette er også drøftet med politisk- og administrativ ledelse. Utgiftene til 
RockNess dekkes av kommunale penger bevilget til Lavangsvekka, inntekt fra kiosksalg 
denne kvelden, sponsormidler på kr 20 000,- fra Salaks AS. Og forhåpentligvis får Smalltown 
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Ranchers positivt svar på sin søknad til Frifond. Innvilget tilskudd fra Bufdir 
(«fattigdomsmidler») skal brukes til å dekke gratis buss til og fra Sjøvegan.  Men det er 
behov for litt mer penger , og det er bakgrunnen for denne saken.  
 
Det er ikke tillatt med medbrakt alkohol på RockNess, og det skal selvfølgelig ikke være salg 
av alkohol.  Navn på voksne vakter er meldt til politiet.  Vi håper at dette rusfrie 
konserttilbudet skal bli vellykket og godt mottatt av publikum. Og at dette rusfrie 
arrangementet kan vise at våre dyktige ungdommer kan arrangere konsert for alle  
uten rusmidler.  
 
 
 
 
 
18.06.2019 
 
 
Erling Hanssen  
rådmann  
 Anne Strømmesen 
 biblioteksjef/rådgiver 
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LAVANGEN KOMMUNE 
LOABÁGA SUOHKAN 
 

  

Løpenr.: 19/10752 

Arkivsaknr.: 19/1061 

Saksbehandlar: 
Odd Elling 
Christensen 

  Arkiv: FE-614, HIST-17/121 

 

SAKSFRAMLEGG 

  
 
 

Saksnr.  Utvalg Møtedato 

012/19 Formannskapet 20.06.2019 

012/19 Kommunestyret 27.06.2019 

 
 
Søknad tilleggsbevilgning - utbedring gulv kantine/kjøkken Lavangen skole 
 
Rådmannens innstilling: 

 
 
 
Sakens dokumenter: 
Leverandørvalg bytte av gulvbelegg i bibliotek Lavangen sentralskole 
Funksjonsbeskrivelse 
Plantegning Lavangen skole 1.etg. -  bibliotek 
Svedlegg19041009210 
 
Formannskapet 20.06.2019: 
 
Behandling: 
Rådmannen endret innstillingen slik: 
1. Gulv i kjøkken og kantine utbedres i h.h.t. innstilling. 
2. Følgende budsjettregulering vedtas: 
 Rådmannens innstilling og endringsforslag enstemmig vedtatt som formannskapets 
innstilling til kommunestyret. 
 
FSK- 012/19 Vedtak: 
1. Gulv i kjøkken og kantine utbedres i h.h.t. innstilling. 
2. Følgende budsjettregulering vedtas: 
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Sakens fakta: 
Kantine og kjøkken på Lavangen sentralskole har et gulvbelegg bestånde av vinylbelegg lagt 
på betonggulv med vannbåren varme. 
 
Over tid har det vært store utfordringer med til dels hard bruk og stor slitasje på gulvet. 
 
Det har vært utført slip og boning for om mulig å gjøre renholdet lettere og gulvet penere, 
men dette har bare hatt kortsiktig effekt.  
 
Vi er nå kommet til et punkt hvor det som for biblioteket sin del er helt nødvendig å 
iverksette tiltak for å heve kvaliteten og lette arbeidet med daglig renhold.  
 
Det ble for en tid tilbake bevilget kr. 200000,- til å utbedre gulvet i bibloteket og det ble 
gjennomført en anbudsrunde hvor vi fikk tilbud på legging av flis. Laveste pris fra tilbyderne 
var 155000,- ex.mva. + opsjon på legging av flis i kontor/nærarkiv og kontor/gang til 
biblioteksjef. Med tilleggsarbeider som kommer for å fullføre jobben regner vi med å holde 
oss innenfor budsjettet. 
 
Som en naturlig følge av jobben som skal gjøres i biblioteket og nødvendig utbedring av 
gulvet i kantina/kjøkken både kvalitetsmessig og arbeidsmiljømessig ber vi om en 
tilleggbevilgning på kr. 140000,- ex.mva. 
 
 
 
Rådmannens vurderinger: 
Kantina/kjøkken er en viktig del av skolens arealer og mye brukt både på dagtid og ellers til 
ulike former for arrangement. 
 
Stor slitasje over tid har gitt store utfordringer først og fremst i forhold til renhold, noe som  
arbeidsmiljømessig er svært ugunstig, men også i forhold til hvordan lokalene fremstår når 
de leies ut til ulike arrangement. 
 
Rådmannen mener at det, når det nå skal gjøres en jobb i biblioteket, passer og oppgradere 
tilliggende arealer med flis på gulvet noe som vil gi et slitesterkt gulv som også vil være mye 
lettere og holde rent enn dagens vinylbelegg. 
 
Rådmannen anmoder om at det stilles til disposisjon nødvendige midler til å gjennomføre 
ovennevnte oppgradering av gulvet i kantina/kjøkken. 
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14.06.2019 
 
 
Erling Hanssen  
rådmann  
 Odd Elling Christensen 
 ingeniør 
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LAVANGEN KOMMUNE 
LOABÁGA SUOHKAN 
 

  

Løpenr.: 19/10229 

Arkivsaknr.: 19/1127 

Saksbehandlar: 
Odd Elling 
Christensen 

  Arkiv: FE-614 

 

SAKSFRAMLEGG 

  
 
 

Saksnr.  Utvalg Møtedato 

012/19 Planutvalget 14.05.2019 

013/19 Kommunestyret 27.06.2019 

 
 
Utbedring av flyktningeboliger 
 
Rådmannens innstilling: 
Oppussing av flyktningeboligene i Bjørkeveien 3C , 3D, 11C og 11D gjennomføres gjennom 
bruk av rammeavtale med Lavangen Entreprenør. 
 
Utgiftene dekkes gjennom og styrke budsjettpost 1.2300.745.265, vedlikehold av bygninger 
med kr 281000,- samtidig som budsjettpost 1.9400.742.265, bruk av disp.fond reduseres 
med kr. 281000,-. 
 
Sakens dokumenter: 
Budsjettregulering 
Vedlegg 
Bilag fra Lavangen entreprenør 
 
Planutvalget 14.05.2019: 
 
Behandling: 
 
 
PLAN- 012/19 Vedtak: 
Orienteringen tas til etterretning. 
 
Sakens fakta: 
Flyktningeboligene i Bjørkeveien har i en tid stått tomme etter at de flyktningene som bodde 
der flyttet ut. Boligene har i den forbindelse blitt utsatt for slitasje langt ut over det normale. 
En befaring av ingeniør ved teknisk avdeling, representant for Lavangen Entreprenør og 
leder for flyktningeseksjon avdekket behov for ganske store renoveringer, i dette tilfellet i 4 
av boligene i underetasjen (3C og D og 11C og D).  
 
Det ble besluttet å gjennomføre oppussing i forhold til rapporter slik at leilighetene kunne 
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frigjøres for utleie på det åpne markedet. 
 
Etter forslag fra teknisk etat ble det videre besluttet å ta i bruke Bjørkeveien 11D som 
turnuslegebolig da den gamle turnuslegeboligen også hadde behov for en del renovering 
som måtte tas over noe tid. 
 
Rådmannens vurderinger: 
Rådmannen har etter en ny gjennomgang av behovet og i samarbeid med Husbanken 
vurdert det som hensiktsmessig å ta i bruk flere av de tidligere flyktningeboligene i 
Bjørkeveien som ordinære utleieboliger. 
 
I den anledning ble det vurdert som helt nødvendig å gjennomføre betydelige reparasjoner 
etter tidligere bruk. 
Lavangen kommune benytter seg av muligheten til å få denne jobben gjort gjennom 
rammeavtale med Lavangen Entreprenør. 
 
 
 
30.04.2019 
 
 
Erling Hanssen  
rådmann  
 Odd Elling Christensen 
 ingeniør 
 


